
Yıl: 13          25 Temmuz 2023Sayı:709www.yesilcotanak.com 2 TL 

YAMAN OPT İKSatılık
taksi plakası ve araba

2016 model Duster
km 319977

0506 447 64 05

Plajlar bölgesi Ege ve Akdeniz sahillerini aratmıyor
Giresun Belediyesi ta-

rafından Giresun’a kazan-
dırılan ve yerel seçimler ön-
cesinde ‘Vizyon 2028’ pro-

tü sanki Antalya’da, Bod-
rum’da ya da Dalaman’ 
daymış gibi his veriyor. Bu 
çalışmaların hepsini va-

jeleri arasında yer alan 
‘Plajlar Bölgesi 1. Etap Pro-
jesi’nin şehre pozitif bir 
hava kattığını belirten AK 

tandaşlarımızın keyifle va-
kit geçirmesi için yapıyo-
ruz” dedi

AK Parti Giresun İl Baş-
kanı Mete Bahadır Yılmaz, 
yeşil ve mavinin her tonu-
nun yer aldığı Plajlar Böl-
gesi 1. Etabın Giresun’a ka-
zanımlarının büyük olaca-
ğını kaydetti.

“ŞEHRİMİZİN
KIYMETİNİ ÇOK İYİ 

BİLİYORUZ”
Projenin hayata geçiril-

mesini sağlayan Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu’na teşekkür 
eden AK Parti İl Başkanı 
Yılmaz, “Giresun’umuz ka-
lesi, doğası, travertenleri, 
adası ve plajlarıyla mü-
kemmel bir şehir. Gire-
sun’umuza yeni kazanım-
lar sağlamak için dört kol-
dan çalışmalarımızı sürdü-
rüyor, yeni projeler üzerin-
de çalışıyoruz. Şehrimizin 
kıymetini çok iyi biliyoruz. 
Giresun Belediye Başka-
nımız Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun hayata geçirdiği 
Plajlar Bölgesi 1. Etap Gi-
resun’umuza çok yakıştı. 
İsteriz ki en güzeli olsun. El-
bette eksikleri vardır. Bun-
lar da kısa zaman içerisin-
de giderilir. Bu projenin ta-
mamlanmasıyla birlikte or-
taya çıkan görüntü sanki 
Antalya’da, Bodrum’da ya 
da Dalaman’daymış gibi 
artık his veriyor. Bu çalış-
maların hepsini vatandaş-
larımızın keyifle vakit ge-
çirmesi için yapıyoruz. Ya-
pılan tesisleri korumak tüm 
Giresun halkının görevidir. 
Plajlar Bölgemizde yer 
alan tesislerde en az yak-
laşık 150 kişiye istihdam 
edildi” dedi.

“İŞGALİYE YOKTUR, 
İHALELER ŞEFFAF YA-

PILMIŞTIR”

Parti Giresun İl Başkanı 
Mete Bahadır Yılmaz, “Bu 
projenin tamamlanmasıyla 
birlikte ortaya çıkan görün-

AK Belediyeciliğin hiz-
met anlayışıyla çalışmala-
rın sürdürdüğünü kayde-
den İl Başkanı Yılmaz, “Bi-
linmesini isteriz ki hiçbir şe-
kilde bu alanda işgaliye 
yoktur. Yandaşa imkân ola-
rak verilmemiştir. Burada 
yapılan ihaleler şeffaf bir 
şekilde yapılmıştır. Şehri-
mize en güzel hizmeti ver-
meye çalışırken, şeffaflık-
tan da ödün vermiyoruz. 
Buradan bakıp da görül-
mesi gereken AK Parti Be-
lediyeciliğinin CHP Beledi-
yeciliğinden farkıdır. Ön-
ceki döneme göre şuan da 
bu alanda hiçbir işgaliyeye 
müsaade edilmemiştir. Bu 
sebeple normalde bir yılda 
tamamlanması gereken 
proje işgaliyeler sebebiyle 
3,5 – 4 yılda tamamlan-
mıştır. AK Belediyecilikte 
her şey şeffaftır. İhaleler 
encümence yapılmıştır. Bu 
projede emeği geçenlere 

ve Giresun Belediye Baş-
kanımız Aytekin Şenlikoğ-
lu’na bir kez daha teşek-
kürlerimi iletiyorum.” diye 
konuştu.

PROJEDE YOK YOK
Vatandaşların rahatlığı 

için her detayın bulunduğu 
projede; 7400 m2 yeşil 
alan, 50 araçlık kapalı oto-
park, 900 m2 taş anfi tiyat-
ro (konser ve etkinlikler 
için), 3 adet iskele, 200 m2 
çocuk su parkı, kumsal ko-
tunda ahşap yürüyüş yol-
ları, 100 bisiklet park yeri, 
kent bisiklet istasyonu, 
kamp alanı, 3 adet çocuk 
macera parku ru, 880 
büyük ağaç, 200 orta boy 
ağaç, 1200 küçük bitki, 6 
adet wc/duş ve bebek 
bakım ünitesi, sahil güven-
lik ve cankurtaran merkezi, 
4 adet çay kahve kioksu, 
mescit, güvenlik noktası 
ve 6 adet plaj işletmesi yer 
alıyor. (Dursun Onur)

En az 110 TL olmalı
CHP Giresun İl Başka-

nı Gültekin Uzunalioğlu 
yaptığı basın açıklamasın-
da “Kabuklu fındığımıza 
bu yıl istediğimiz kilo fiyatı 
en az 4 dolardır. Türkiye’ 
de son dönemde yaşadığı-
mız aşırı hayat pahalılığı, 
fahiş zamlar ve artan mali-
yetler karşında 1 kg. ka-
buklu fındık fiyatı en az 4 
dolar karşılığı olarak 110 
TL açıklanmalıdır” dedi. İl 
Başkanı Uzuna li oğ lu, 
“2010, 2014, 2015, 2016 
yıllarında: 5 dolar; 2005 yı-
lında: 6 dolar fiyat verilen 
kabuklu fındığımıza bu yıl 
istediğimiz kilo fiyatı en az 
4 dolardır yani artan mali-
yetler göz önüne bulun-
durduğumuzda 110 TL’dir. 

seyreden fiyatlara göre bir 
fiyat ayarlaması yapılsa fın-
dığın fiyatının aslında 140 
TL olması gerekmektedir. 
Ama bizler fiyat hususu-
nun tek taraflı olarak de-
ğerlendirilemeyeceğini bi-
liyoruz ve arz talep denge-
si açısından, üretici alı-cı 
dengesi de göz önüne 
alındığında 110 TL’nin ta-
ban bir fiyat olduğunu id-
dia ediyoruz. 110 TL’nin al-
tındaki rakamlar üreticimi-
zi mutsuz edecektir. Bu du-
rumda üreticimiz, yüksek 
enflasyonist ortamda da-
ha da zorlanacaktır. Fındık 
fiyatının TMO tarafından 
acilen en az 110 TL olarak 
açıklanmasını talep ediyo-
ruz.” (Gülsen Dikgöz)

110 TL kırmızı çizgimizdir 
ve bu rakamın altında 
açıklanacak bir fiyat bizim 
için kabul edilemez ola-
caktır” ifadelerini kullandı.

CHP İl Başkanı Uzuna-

lioğlu şunları kaydetti;
“Maliyetleri hesap etti-

ğimizde 110 TL’nin altında 
ki bir fiyat üreticimiz için 
zarar demektir. Geçtiğimiz 
yıllarda 5-6 dolar civarında 

Fındık patoz ücreti açıklandı
Fındık sezonunun 

yaklaşmasıyla birlikte 
yeni sezon ücretleri de 
açıklanmaya başlandı.

Yeni sezonda fındık 
Patoz ve yevmiye ücret-
leri merak konusu ol-
muştu. Yeni sezonda fın-
dık Patoz ücretinin ne 

kadar olacağı ile ilgili Tür-
kiye Ziraat Odaları Birli-
ği’nden (TZOB) yazılı 
açıklamada bulundu.

Yapılan açıklamaya 
göre 1 saatlik Fındık 
Patoz ücreti; 1655 TL ola-
rak belirlendi. 

(TZOB)

Tirebolu'da daire fiyatları uçtu!
Karadeniz sahil şeri-

dinde tarihi ve doğal gü-
zellik ve özellikleriyle ün-
lenen Tirebolu’da, inşaat 
sektörü büyük bir hızla ge-
lişirken; ilçe merkezinde 
yapılan yeni binalardaki 
daire fiyatları cep yakıyor.

Karadeniz Bölgesi 
sahil şeridinde yer alan 
ve Ayana Tepesi’nin ete-
ğine kurulan Tirebolu’da, 
bina yapılacak arsa bul-
mak giderek zorlaşırken; 
buna karşın inşaat sektö-

rü büyük bir hızla gelişi-
yor.

İlçede belli bir nüfus ol-
duğu halde, yatırım amaç 
lı Tirebolu’dan daire alan-
ların sayısı da giderek art-
tığı için, yeni yapılan in-
şaatlar alıcılar tarafından 
adeta kapışılıyor. İlçede 
şu anda normal daire fi-
yatları 2,5 milyon liradan 
başlarken, lüks apart-
manlardaki daire fiyatları 
da 3,5-4 milyon liradan sa-
tılıyor.  (Mahmut Bora)
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Giresun Belediyesi va-
tandaşları şehrin yoğunlu-
ğundan uzaklaştıran do-
ğayla buluşmasına imkan 
sağlayan çeşitli projeleri 
hayata geçirmeye devam 
ediyor.

Bu kapsamda, Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın “81 İle 81 Millet 

layan ‘Millet Ormanı’ proje-
sinde; yürüyüş ve koşu 
yolu, macera parkı, seyir te-
rası, sosyal tesis alanı, 
araç yolları, otopark, ka-
melya, wc, kültür evleri, bi-
siklet yolları, amfi tiyatro ve 
kamp alanları gibi çeşitli 
sosyal alanlar yer alıyor.

Giresun Belediye Baş-

Ormanı” projesinin ardın-
dan Giresun’da belirlenen 
‘Millet Ormanı’ çalışmaları 
devam ediyor.

Giresun Belediyesi ve 
Orman Bölge Müdürlüğü iş-
birliği ile 50 bin metrekare-
lik bir alana uygulanan 
proje Giresun için büyük 
bir kazanım olacak.

kanı Aytekin Şenlikoğlu da 
beraberinde AK Parti Gire-
sun Milletvekilleri Prof. Dr. 
Nazım Elmas, Ali Temür, 
AK Parti İl Başkanı Mete 
Bahadır Yılmaz ve Orman 
Bölge Müdürü Ahmet Ulu-
kan ile birlikte Millet Orma-
nı projesini yerinde incele-
di. Başkan Şenlikoğlu pro-
jeyle ilgili olarak yaptığı de-
ğerlendirmede: “Cumhur-
başkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’ın öncülü-
ğünde ülkemizin dört bir ya-

Projenin hayata geç-
mesiyle vatandaşlar ailele-
riyle birlikte yüksek stan-
dartlarda sosyal ihtiyaçla-
rını karşılayabilecekleri ve 
şehir manzarasına hakim 
bir ormana kavuşacak.

Gaziler Mahallesi üst 
bölgesindeki ormanlık 
alan içerisine yapımı baş-

nında devam eden benzer 
çalışmalardan birini Türki-
ye’nin parlayan şehri Gire-
sun’umuza kazandırıyo-
ruz. Millet Ormanı projesi 
hemşehrilerimiz için alter-
natif bir yaşam alanı ola-
caktır. Millet Ormanı ile 
7'den 70'e herkesi orma-
nın, doğanın huzuruyla, 
bol oksijenle buluşturaca-
ğız. Projelerimizle Gire-
sun’umuza iz bırakmaya, 
şehrimize yakışır olacak 
şekilde belediyecilik hiz-

metlerinin en iyisini yap-
maya gayret ediyoruz. Bu 
proje bakanlığımız ve 
bölge müdürlüğümüz ile 
yaptığımız görüşmeler ne-
ticesinde son derece 
uygun bir yere projelendi-
rildi. Millet Ormanı’nın şeh-
rimize çok yakışacağına 
ve bölgemize artı değer ka-
tacağına canı gönülden 
inanıyor, şehrimize tekrar-
dan hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi. 

(Dursun Onur)

50 bin metrekarelik alana projelendirilen
Millet Ormanı'nın yapımı devam ediyor

Eynesil'de hafızlık icazet töreni yapıldı

Eynesil'de hafızlığı tamamlayan or-
taokul öğrencileri için icazet töreni yapıl-
dı.

Hacı Mustafa Eren Hafız İmam Hatip 
Ortaokulu öğrencileri için gerçekleştiri-
len törende, Mehmet Somuncuoğlu Cad-
desi'nde  yürüyüş yapıldı.

Okulun konferans salonunda devam 
eden törende, saygı duruşunda bulunu-
larak İstiklal Marşı'nın okundu.

Kur'an-ı Kerim'i Güzel Okuma Yarış-
ması'nda Türkiye birincisi olan Muham-
met Saka ve Hafız Yusuf Ziya Köse 
Kur'an-ı Kerim okuduğu törende 7 öğ-
renci icazet aldı. Tören, yapılan duaların 

ardından sona erdi.
Törene, AK Parti Giresun Milletvekil-

leri Nazım Elmas ve Ali Temür, Giresun 
Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, Üs-
küdar Belediye Başkanı Hilmi Türkmen, 
Eynesil Belediye Başkanı Ahmet Latif Ka-
radeniz, Diyanet İşleri Başkanlığı Mus-
hafları İnceleme ve Kıraat Kurulu Üyesi 
İbrahim Noğman, Ören Belde Belediye 
Başkanı Mustafa Eren, İl Müftü Yardım-
cısı Özlem Gülbe, Eynesil Müftüsü Yıl-
maz Çelik, AK Parti İl Başkanı Mete Ba-
hadır Yılmaz, Okul Müdürü Mustafa Ça-
vuş Karkaç ile veliler katıldı.

(Haber Merkezi)

Dünyanın en hızlı büyüyen ağacı pawlonia,
Şebinkarahisar'da toprakla buluşuyor

yüyen ağacı olarak bilinen 
ve büyüdüğünde çiçek aç-
masıyla görsel şölene dö-
nüşen Pawlonia fidanları, 
Şebinkarahisar Yükseko-
kul yerleşkesi kavşağın-
daki hazırlanan bölgeler-
de toprakla buluşacak.

TOÇDER Başkanı Gül 
Turhan, derneğin sosyal 
medya hesabından yaptı-
ğı açıklamada, Şebinka-
rahisar Yüksekokul yer-
leşkesi yol ayrımında ger-
çekleşecek fidan dikim 
programına herkesi davet 
etti. 

(Yeni Şebinkarahisar)

Dünyanın en hızlı bü-
yüyen ağacı pawlonia, Şe-
binkarahisar'da toprakla 
buluşuyor. Şebinkarahi-
sar Toprağın Çocukları 
Derneği (TOÇDER) kolla-
rını bir kere daha sıvadı. 
2019 yılında kurulan ve ba-
şarılı çalışmalarıyla takdir 
toplayan TOÇDER, bu yıl 
Şebinkarahisar'da pawlo-
nia fidanları dikiyor. İlçe gi-
rişinde dikilecek fidanlar 
büyüyüp ağaca dönüştü-
ğünde şehir girişi TOÇ-
DER sayesinde daha da 
güzelleşecek.

Dünyanın en hızlı bü-

“Sözünüzü tutunuz, mülakatı kaldırınız”
CHP Giresun Milletve-

kili Elvan Işık Gezmiş, ikti-
dara seslenerek; "Söz ver-
diğiniz gibi Kamu Parsone-
l i  Seçme Sı va vı 'nda 
(KPSS) mülakatı kaldırı-
nız. Bu müjdeyi de hafta 
sonu yapılacak sınavdan 
önce veriniz" dedi.

Mil letveki li Gezmiş, 
Sözcü Tv'nin ana haber 
bültenine katılarak, mev-
cut iktidarın seçim vaadleri 
arasında olan KPSS'yi kal-
dırma sözünü hatırlattı ve 
sözlerini tutma çağrısında 
bulundu.

Milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş şunları söyledi:

"Seçim sürecinde mü-
lakatı kaldırma sözü veren 
mevcut iktidarın sözünü tut-
masını istiyoruz. Hem de 
bu müjdeyi 23 Temmuz'da 
yapılacak KPSS'den önce 
vermesini talep ediyoruz.

Yıllardır liyakatli genç-
lerimiz bu mülakat dolayı-
sıyla mağduriyet yaşıyor-
lar. Artık mülakatı kaldırın. 
Hiçbir ayrım yapılmadan 
gençlerimiz hak ettikleri 
devlet kadrolarında hak et-
tikleri yerlerini alsınlar" 

(Haber Merkezi)

UCİM Giresun esnafına mavi kurdele dağıttı
UCİM Saadet Öğret-

men Çocuk İstismarı ile 
Mücadele Derneği tara-
fından başlatılan "Çocuk 
İstismarı ile Mücadele ve 
Farkındalık" haftası kap-
samında "Çocuklar için 
Mavi Kurdele Tak" kam-
panyası bu sene de de-
vam etti. Her yıl temmuz 
ayının ikinci haftasında 
tekrarlanan Mavi Kurdele 
Kampanyası, Giresun’da 
UCİM, Giresun temsilciliği 
olarak; Mavi kurdele Far-
kındalık Haftasına yönelik 
esnaf ve kurum ziyaretleri 
gerçekleşti.

Bu kampanya ile Ço-
cuk İstismarı ile Mücade-

riçinmavikurdeletak çağrı-
sını yaptıkları etkinliklerle 
ses getirdiğini söyledi. 
(Haber Merkezi)

le'de İhtisas Mahkemele-
rinin kurulması, Türki-
ye’nin her ilinde Çocuk 
İhmal ve İstismarını Önle-
me Merkezlerinin kurul-
ması, istismarcıların tu-
tuklu yargılanması, çocu-
ğun beyanının esas alın-
dığı yargılamaların yapıl-
ması, Çocuk Koruma Eği-
timinin Milli Eğitim müfre-
datına eklenmesi, yargıda 
çocuğun üstün yararı ilke-
sinin etkili bir şekilde işle-
mesi hususlarına dikkat 
çekiliyor.

Giresun UCİM Temsil-
cisi Avukat Kardelen Dur-
muş: “Mavi Kurdele Kam-
panyası da bu mücadele-

nin önemli bir parçasını 
oluşturuyor. Eş zamanlı 
olarak tüm illerdeki gönül-
lüleriyle birlikte #çocukla-

Bulancak’ta Caddeler
boydan boya yıkandı

Yazın gelmesi ile toz 
toprak içinde kalan cadde-
lerin kaldırımları belediye 
ekipleri tarafından yıkandı.

Yıkama çalışmaları 15 
Temmuz ve Millet caddesi 
kaldırımları boyunca deva-

metti. Bulancak Belediyesi 
İtfaiye Müdürlüğü perso-
neli kaldırımlarda biriken 
top toprak yığınlarını su ile 
yıkayarak güzle bir görü-
nüme kavuşturdular. (Bu-
lancak BLD)
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Çöp tesisi için nöbet devam ediyor

Giresun’un Görele ilçe-
sine bağlı Çavuşlu Mahal-
lesi’nde Katı Atık Entegre 
Ve Bertaraf Tesisi’nin ka-
patılması için yöre sakinle-
rinin başlattığı hukuk nö-
beti devam ediyor.

CHP Giresun Milletve-

patılması için yöre sakinle-
rinin başlattığı hukuk nö-
beti devam ediyor. CHP Gi-
resun Milletvekili Elvan 
Işık Gezmiş de bölgeye gi-
derek, yöre sakinlerinin 
verdiği hukuk mücadelesi-
ne dikkat çekti. Bölgedeki 
insanların sağlığının tehdit 
altında olduğunu kayde-
den Milletvekili Elvan Işık 
Gezmiş, “Çavuşlu belde-
mize giderek, yöre halkı-
mızın beldede bulunan 
çöp tesisine dair tepkilerini 
dinledim. Tesisten kaynak-
lı olumsuzlukları bizzat ye-

kili Elvan Işık Gezmiş de 
bölgeye giderek, çevre sa-
kinlerine destek verdi. Mil-
letvekili Elvan Işık Gezmiş, 
“Çavuşlu halkımızın her 
zaman yanındayım, baş-
lattıkları hukuk nöbetini 
destekliyorum. Çavuşlu 

rinde gördüm. Bu tesis ön-
celikle suyumuzu, toprağı-
mızı, havayı kirletmiş ve 
çevreye pis bir koku sal-
mış. İnsan yaşamını tehdit 
etmekte ve çevre felaketi-
ne de sebep olmaktadır. Te-
sise ilişkin ÇED davaları 
ve kapatma davaları da yıl-
lardır sürmekte, yöre halkı-
mız haklı olarak mahkeme 
kararlarının uygulanması-
nı talep etmektedir” şeklin-
de konuştu.

“ÇAVUŞLU HALKIMIZ 
TEMİZ SUYA,

TEMİZ HAVAYA VE 

halkımız temiz suya, temiz 
havaya ve temiz toprağa 
kavuşmalı” ifadelerini kul-
landı.

Giresun’un Görele ilçe-
sine bağlı Çavuşlu Mahal-
lesi’nde Katı Atık Entegre 
ve Bertaraf Tesisi’nin ka-

TEMİZ TOPRAĞA
KAVUŞMALI”

Konuyu Çevre Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Mehmet Özhaseki'nin 
de dikkatine sunduğuna 
işaret eden Milletvekili 
Elvan Işık Gezmiş, “Bu ko-
nuyla alakalı Çevre Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanı Mehmet Özhaseki'nin 
yanıtlaması için yazılı soru 
önergesi verdim. En kısa 
zamanda gelecek cevabı 
yöre halkımızla paylaşa-
cağım. Çavuşlu halkımızın 
her zaman yanındayım, 

başlattıkları hukuk nöbeti-
ni destekliyorum. Talepleri 
doğrultusunda mücadele 
devam edeceğim ve geliş-
melerin takipçisi olacağım. 
İnsan sağlığından daha 
önemli bir şey olmadığının 
altını çizerek; bu ve benzer 
tesislerin doğaya da, hu-
kuka da uygun yapılması 
gerektiğini belirtmek istiyo-
rum. Bu sorun mutlaka çö-
zülmeli, Çavuşlu halkımız 
temiz suya, temiz havaya 
ve temiz toprağa kavuş-
malı.” dedi.

(Gülsen Dikgöz)

CHP Giresun Milletvekili Gezmiş, Çavuşlu'da çöp tesisinin mağdur ettiği insanlar için seslendi.

Sivrisinek ve haşerelerle mücadele sürüyor
Giresun Belediyesi, va-

tandaşların sağlıklarının 
korunması ve rahat bir yaz 
dönemi geçirmesi için siv-
risinek, sinek ve haşerele-
re karşı ilaçlama çalışma-
larını aralıksız olarak sür-
dürüyor.

Veteriner İşleri Müdür-
lüğü’ne bağlı ilaçlama 
ekipleri, yaz aylarında 
insan sağlığını tehdit eder 
hale gelen sivrisinek, ka-
rasinek ve haşerelere 
karşı yapılan çalışmalarda 
her bir detayı titizlikle de-
ğerlendirerek ilaçlama ya-
pıyor.

Belirlenen program da-
hilinde akşam saatlerinde 
tüm mahallelerde ilaçlama 
çalışması yürüten ekipler 
öncelikle sivrisineklerin 
üremelerine uygun ortam-
ları tespit ederek bu nokta-

lara yöneliyor ve ilerleyen 
saatlere kadar çalışmala-
rını sürdürüyor.

Çevre sağlığını olum-
suz yönde etkileyebilecek 
zararlılara karşı etkin bir 
mücadele gerçekleştiren 

ekipler, çevreye ve insan 
sağlığına zarar vermeyen 
ilaçlar kullanıyor.

Veteriner İşleri Müdür-
lüğü yetkilileri; ilaçlamala-
rın düzenli olarak devam 
edeceğini ve vatandaşın 

sağlığını korumak ve sivri-
sineklerin rahatsızlık veri-
ci etkilerini en aza indir-
mek için gece gündüz de-
meden çalışılacağını bil-
dirdi. 

(Dursun Onur)

Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası tarafından ha-
zırlanan ve Doğu Karade-
niz Kalkınma Ajansı tara-
fından desteklenen “Gire-
sun’da Dış Ticaret ve 
Hedef Pazar Araştırma Ka-
pasitesinin Geliştirilmesi” 
projesi kapsamında dü-
zenlenen Dış Ticaret İstih-
baratı ve Hedef Pazar Ana-
lizi” eğitimlerinin ilk aşa-
ması kamu kurum/kuru-
luşları ve üyelerimizin ka-
tılımları ile tamamlandı.

Toplamda 4 gün süren 

eğitimlerde katılımcılara 
GTİP tespiti , GTİP bazın-
da dünya ölçeğinde itha-
latçı ve ihracatçı ülkelerin 
tespiti, büyüyen-küçülen 
pazarlar, rakip sorgulama 
ve analizi, büyüme eğilimi 
olan pazarlar, hedef pazar 
belirleme kriterleri, hedef 
pazar için vergi kota vb. 
sorgulama, hedef pazar 
tespiti, hedef müşteri 
gruplarının tespiti, firma 
veri tabanları, konşimento 
bilgileri, bilanço ve mali 
tablolara erişim, hedef 

müşteri bilgilerine erişim, 
ihale sorgulama ve takip, 
stratejik üstünlük etüdü ko-
nularında uygulamalı ola-
rak eğitim verildi ve vaka 
çalışmaları yapıldı. Yatı-
rım Ortamının İyileştiril-
mesi Teknik Destek Prog-
ramı kapsamında yürütü-
len proje kapsamında ger-
çekleştirilecek olan eği-
timler önümüzdeki aylar-
da da kurum/kuruluşları 
ve üyelerimizin katılımları 
ile devam edecek.

(Gülsen Dikgöz)

Dış Ticaret İstihbaratı ve
Hedef Pazar Analizi eğitimlerinin

ilk aşaması tamamlandı

Merkez Bankası'ndan
yeni faiz kararı!

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası Para Politika-
sı Kurulu, politika faizini 250 baz puanlık artışla yüzde 
17,5 düzeyine yükseltti.

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) Para 
Politikası Kurulu (PPK), faiz kararını açıkladı. Yüzde 
15 seviyesinde olan politika faizi yüzde 17,5'e yükseltil-
di. TCMB, haziran ayında faizi yüzde 8,5'ten yüzde 
15'e çıkarmıştı.

Para Politikası Kurulu, geçtiğimiz ay politika faizini 
650 baz puanlık artışla yüzde 15 düzeyine yükseltmiş-
ti. Yapılan faiz artışı piyasa beklentilerin altında kalmış-
tı. (Haber Merkezi)
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Vali Enver Ünlü baş-
kanlığında, 2023 Yılı III. İl 
Koordinasyon Kurulu Top-
lantısı, yatırımcı ve katı-
lımcı kurum-kuruluş yöne-

rum-kuruluşların en üst 
düzey yöneticileri katıldı.

Vali Ünlü, 15 Temmuz 
Şehitlerimize, Kahraman-
maraş merkezli 11 ili etkile-
yen deprem sonrası vefat 
eden vatandaşlarımıza ve 
ilimizde meydana gelen 
sel afeti sonrası hayatını 
kaybeden hemşehrilerimi-
ze Allah’tan rahmet dileye-
rek yaptığı açılış konuş-
masında “Değerli katılım-
cılar, 2023 Yılı III. İl Koordi-
nasyon Kurulu Toplantı-
sı’na hepiniz hoş geldiniz. 
Toplantımızın hayırlara ve-
sile olmasını, ilimize yapı-
lan yatırımların koordinas-
yonu gerçekleştirilerek, bu 
yatırımların hızlandırılma-
sı ve bir an önce tamamla-

ticilerinin de katılımıyla ger-
çekleştirildi.

Giresun Valiliği Konfe-
rans Salonu’nda gerçek-
leştirilen toplantıya; Vali 

narak, ilimiz altyapısının 
daha da güçlendirilmesi 
için yapılacak çalışmaların 
yönlendirilmesi ve hızlan-
dı rılması aşamasında 
katkı sağlaması temenni-
siyle toplantıyı açıyorum.” 
ifadelerini kullandı.

2023 YATIRIM PROG-
RAMINDA 263 ADET 

PROJE MEVCUT
Giresun’da 2023 yatı-

rım yılının üçüncü toplantı-
sı itibarıyla 20 yatırımcı ku-
ruluşun programında 263 
adet proje mevcut olduğu-
nu açıklayan Vali Ünlü “Bu 
projelerden 31 adedi bitiril-
miş, 173 adedi ise devam 
etmektedir. 26 adet proje 
ihale aşamasında olup 33 
adet projeye ise çeşitli ne-

Enver Ünlü, vali yardımcı-
ları, kaymakamlar, beledi-
ye başkanları, yatırımcı ku-
ruluşların bölge müdürleri, 
yatırımcı ve katılımcı ku-

denlerle başlanılamamış-
tır.” açıklaması yaptı.
2023 YILINDA 1 MİLYAR 

478 MİLYON TL HAR-
CANDI

Yatırımların ağırlıklı ola-
rak; tarım, ulaştırma, ener-
ji, eğitim, ormancılık, sağ-
lık, kadastro ve spor sek-
törlerinde yoğunlaştığına 
vurgu yapan Vali Ünlü, 
programdaki 263 projenin 
dağılımı hakkında verdiği 
bilgide “Bu projelerin; 104 
adedi tarım, 31 adedi ulaş-
tırma, 30 adedi enerji, 22 
adedi eğitim, 10 adedi or-
mancılık, 10 adedi sağlık, 
2 adedi kadastro, 1 adedi 
spor ve 53 adedi de diğer 
kamu hizmetleri sektörleri-
ne aittir. İlimiz genelinde 

2023 yatırım yılının üçün-
cü toplantısı itibarıyla 2023 
yılına ait 2 milyar 198 mil-
yon 468 bin 164 TL ödene-
ğin 1 milyar 478 milyon 
161 bin 426 TL’si harcan-
mıştır.” detaylandırması 
yaptı.

Top lan tı, ya tı rım cı 
kurum ve kuruluşların 
2023 yılı içerisinde Gire-
sun ilinde gerçekleştirilen 
ya tı rım ları ve yapımı 
devam eden veya planla-
nan çalışmalarıyla ilgili su-
numları ile devam etti. Aka-
binde katılımcı kurum ve 
kuruluşların talep ve öneri-
lerinin değerlendirilmesi ile 
koordinasyon gerektiren 
konuların görüşülmesiyle 
sona erdi. (Giresun Valiliği)

2023 Yılı III. İl Koordinasyon Kurulu toplantısı yapıldı

Başkan Ocak’tan Hicri Yıl mesajı
Manevi, İlkeli, Liyakatli 

Diyanet ve Vakıf Çalışan-
ları Sendikası (Mil-Diya-
net Sen) Giresun İl Başka-
nı Celalettin Ocak 1445. 
Hicri yılın girmesi müna-
sebetiyle bir mesaj yayın-
ladı.

Başkan Ocak, yaptığı 
basın açıklamasında şu 
ifadelere yer verdi: “İslâm’ 
ın Mekke döneminde Pey-
gamberimiz (s.a.s) ve ilk 
Müslümanlar sürekli baskı 
ve işkencelere, sosyal, 
ekonomik ve kültürel am-
bargoya maruz kaldılar. 
Bu işkenceler sebebiyle 
Müslümanlar, önce Habe-
şistan’a, sonra da Medi-
ne’ye hicret ettiler. Pey-
gamber Efendimiz (s.a.s) 
ve ashab-ı kiram doğup 
büyüdükleri ve çok sev-
dikleri Mekke ve Kâbe’den 
ayrılmak durumunda kal-
mışlardı.
HİCRET, ALLAH RIZASI 

İÇİN YAPILIR
İslam davasının büyük 

miladı olan hicret, Allah’a 
ve O’nun Peygamberine 
gönülden bağlılığın bir ifa-
desi; hakka, hakikate, 
ilme, irfana ve medeniyete 
yolculuktur. Hicret, Allah rı-
zası için; anadan, baba-
dan, evlattan, yardan, di-
yardan, maldan, mülkten 
hatta candan vazgeçme-
nin ibretli ve meşakkatli bir 
öyküsüdür. Yardımlaşma, 
dayanışma, paylaşma, 

dostluk ve kardeşliğin ifa-
desi olan hicret, kardeşine 
kucak açarak onun la 
evini, yiyeceğini ve varlığı-
nı paylaşmanın; kardeşini 
himaye etme ve sahiplen-
menin adıdır. Hz. Muham-
med'in (s.a.s) hicreti sade-
ce baskı ve zulümden kur-
tulmak için yapılan bir göç 
değil, yeni bir imkân ve 
yeni bir mekan arayışıdır.
HİCRET, MEDENİYETİ 

ÖĞRETTİ
Kutlu Nebi (s.a.s) kin, 

nefret ve intikam toplu-
mundan bir sevgi ve mer-
hamet toplumunu hicretiy-
le meydana getirmiştir. Çı-
karcılığı, çapulculuğu ve 
fırsatçılığı revaçta olan bir 
topluma, kendisi için iste-
diğini, kardeşi için de iste-
meyi, diğerkâmlığı ve kar-
deşliği öğretmiş, komşusu 
aç iken tok gezilemeyece-
ğini göstermiştir. Dürüstlü-
ğü, güvenilirliği, aldatma-
mayı, helal kazancı, alın 

terini, eşitlik ve adaleti, iyi-
liği, güzelliği, hayrı, ahlâkı, 
samimiyeti, olgunluğu, tak-
vayı göstermiştir. İffetli, ah-
laklı ve örnek bir nesil ye-
tiştirerek, fakirler, sahipsiz 
olmadıklarını; güçsüzler, 
kimsesiz kalmadıklarını 
hep ondan, onun uygula-
malarından öğrenmiştir. 
Onlara temiz bir toplumun 
nasıl oluşması gerektiğini 
göstermiş, insan onurunu, 
insanca yaşamı, Müslü-
manlığı ve medeniyeti öğ-
retmiştir.

HİCRET,
MEKKE'NİN FETHİYLE 

TAÇLANDI
Hicretle birlikte, Hz. 

Peygamber (s.a.s), adale-
te ve ahlâka dayalı yeni bir 
toplum inşa etmiş, Medi-
ne'den başlayan bu örnek 
toplum modeli kısa za-
manda çevresine yayıl-
mıştır. Hicretin neticesin-
de İslam, Müslüman ol-
mayan toplumlara ulaş-
mış ve onların hakka ve 
hakikate doğru hicretleri 
başlamıştır. Hicret, Mek-
ke'nin fethiyle taçlanmış, 
hak ve hakikat uğruna 
doğup büyüdükleri yurtla-
rını terk edenler, hicret ile 
başladıkları mücadele so-
nunda hiç kan akıtmadan 
Mekke’yi ve tüm gönülleri 
fet het miş ler, böy le ce 
Kabe, Müslümanların yö-
netimine geçmiştir.

HİCRET, ALLAH’IN

YASAKLARINI
TERK ETMEKTİR
Bugün her bir Müslü-

man için de hicret söz ko-
nusudur. Bu hicret sadece 
göç edecek yeni bir yer 
aramak değil; her durum-
da daha iyinin, daha güze-
lin, hakkın ve hakikatin pe-
şinde koşmaktır. Geçici 
olan dünyadan, ebedi 
olan gerçek âleme doğru 
göç etmekte değil miyiz 
zaten? Hicret, Allah’ın ya-
saklarını terk etmektir. Hic-
ret, hiçbir zaman fani dün-
yaya ve dünyanın aldatıcı-
l ı ğı na kan ma mak tır.  
Dünya durduğu müddetçe 
hak ile batıl, adalet ile 
zulüm, hayır ile şer, iyilik 
ile kötülük mücadelesinin 
devam edeceği bilinciyle 
yaşamaktır. Hicret, her du-
rumda zulmün ve zalimin 
karşısında hak ve hakika-
tin tarafında yer almaktır. 
Her fırsatta daha iyinin, 
daha güzelin arayışı için-
de olmaktır. Nefsin, heva 
ve arzuların tuzağına düş-
meyerek Allah’ın haramla-
rından uzak durmaktır.

Bu duygu ve düşünce-
lerle; Ülkemiz, milletimiz, 
gönül coğrafyamız ve 
alem-i İslam’ın 1445. hicri 
yılını tebrik ediyor, tüm in-
sanlığa barış, huzur, mut-
luluk ve bereket getirmesi-
ni yüce Allah’tan temenni 
ve niyaz ediyorum” dedi. 

(Haber Merkezi)

Giresun Belediyesi şehrin her noktasına
değer kazandırmaya devam ediyor

Giresun Belediyesi, şehri güzelleştirici 
çalışmalarına aralıksız olarak devam edi-
yor.

Daha önce parke döşeme, kuşak ve 
Giresun temalı resimlerin yapıldığı viya-
dük altları, şimdi de duvarlar Giresun man-
zaralarıyla süsleniyor.

Sanayi Sitesi viyadük altında Giresun 
manzarası resim çalışması uygulaması-
nın ardından, vatandaşlardan ve çevre es-
naftan gelen olumlu geri dönüşler sonra-
sında aynı çalışmanın diğer viyadüklerin 
altında da uygulanacağı bildirildi.

Yerli yabancı turistlerin şehre girişte ilk 
karşılaşmış oldukları bu renkli çalışma va-
tandaşların da beğenisini topladı.

Görsel çizimler, genellikle köprü ve vi-
yadük altlarında bulunan betonarme du-
varları renklendirip estetik açıdan da çeki-
ci hale getirirken, şehrin güzellik ve cazi-
besini de artırıyor.

Özenle yapılan bu sanatsal çalışma, 
aynı zamanda yerli ve yabancı turistlerin il-
gisini çekip şehre olan ziyaretlerini artırır-
ken, şehrin turizm ve kültürel etkinlikleri-
ne de katkı sağlıyor. (Dursun Onur)

Yabani hayvanlara dikkat!
Havaların ısınmasıyla 

birlikte birçok yırtıcı doğal 
ortamından çıkıp insan yer-
leşimlerine akın etmeye 
başladı.

Özellikle son dönemde 
Türkiye'de popülasyonları 
artan ayılar, insanlar için 
büyük risk oluşturmaya 
devam ediyor. Gelen son 
dakika haberi ise herkesi 
korkut tu. Kas tamonu, 
Ordu, Gi resun, Trab-
zon'da yaşayanlar dikkat! 
Uzmanlar son dakika ola-
rak uyardı. Yaz aylarının 
gelmesiyle birlikte birçok 
yırtıcı tür kış uykusundan 
uyandı. Son dönemde Tür-
kiye'de popülasyonları gi-
derek artan ayılar insanla-
rı tedirgin etmeye devam 
ediyor.
Dev ayılar evlere girme-

beslenen bir hayvandır, 
ancak et bulduğunda bunu 
kulak arkasına atmaz. 
Hem et hem de ot yiyebi-
len hayvandır. Bu sefer in-
sanların kendisine de 
zarar verebiliyor.

Yılda ortalama 2 insa-

ye başladılar!
Aç karınlarını doyur-

mak için sokaklara ve ev-
lere giren ayılar bu sefer is-
tilaya başladı. Kastamo-
nu, Ordu, Giresun, Trab-
zon'da yaşayanlar dikkat! 
Uzmanlar son dakika ola-
rak uyardı. Dev yırtıcı ev-
lere girmeye başladı. Ev-
lerinizin kapılarını sıkı sıkı 
kapatın!

Son yıllarda sayıları gi-
derek artan ayılar şehir 
merkezlerine inmeye baş-
ladı. Özellikle Karadeniz 
bölgesinde aktif olarak gö-
rülen ayı vakaları ile ilgili il-
ginç bir uyarı geldi. Konuy-
la ilgili önemli uyarılarda 
bulunan Karadeniz Teknik 
Üniversitesi (KTÜ) Orman 
Fakültesi Yaban Hayatı 
Ekolojisi ve Yönetimi Bölü-

nımızın ölümüne sebep 
olan, birçok yaralanmaya 
da sebebiyet veren, ayrıca 
maddi zararlara da konu 
olan ayı ile ilgili maalesef 
çözüm noktasında attığı-
mız hiçbir adım yok." 

(Yeni Şebinkarahisar)

mü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Şağdan Başkaya, şun-
ları söyledi:

Yasal olarak ayı koru-
ma altında, sürekli artıyor

"Ülkemizde ayı sorunu 
yıllardır mevcut bir sorun. 
Giderek artıyor. Bu soru-
nun çözümüne yönelik 
önerimiz var. Ancak her 
şeyden önce bu önerilere 
kulaklarını tıkamamaları 
gerekiyor. İyiye doğru de-
ğil, sürekli kötüye doğru 
giden bir gidişat var. Yasal 
olarak ayı koruma altında, 
sürekli artıyor. Bir ayı yav-
rusuna sadece diğer büy-
ük yırtıcılar zarar verebilir. 
Ama rekabet ayıyı önle-
meye, perdelemeye ye-
tecek bir rekabet değil.

Ülkemizde besin kay-
nakları artıyor. Ayı bitkisel 
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Vali Enver Ünlü başkanlığında
bir dizi toplantı gerçekleştirildi

Vali Enver Ünlü başkanlı-
ğında, vali yardımcıları, kay-
makamlar, kolluk birim amirle-
ri ve ilgili kurum yetkililerinin 
katılımıyla bir dizi toplantı ger-
çekleştirildi.

Giresun Valiliği Kütüphane 
Toplantı Salonu’nda ilk olarak 
Güvenlik ve Asayiş Toplantısı 
yapıldı.

Gündeme dair konuların 
ele alındığı toplantıda, yapılan 
ve yapılması gereken husus-
lar değerlendirildikten sonra 
koordinasyonu gerektiren hu-
suslarda yapılacak çalışmalar 
görüşüldü.

Toplantıda, güvenlikle ilgili 
konular başta olmak üzere; tra-
fik, asayiş, kadına yönelik şid-
det, terör, düzensiz göç ve 
uyuşturucuyla mücadele ile 
İçişleri Bakanlığımızca tali-
matlandırılan diğer aylık takip-
li konular ele alındı.

Akabinde saat 11.00’ de 
Kaymakamlar Genel Değer-
lendirme Toplantısı gerçek-
leştirildi.

Toplantıda başlıca; daha 
önce yapılması kararlaştırılan 

işlerin hangi aşamada olduğu, 
bundan sonra yapılması gere-
ken çalışmaların ve alınması 
gereken önlemlerin neler ol-
duğu, ilçeler arasındaki koor-
dinasyon çalışmaları gözden 
geçirildi. Gecikme yaşanan ve 
hiç gerçekleştirilemeyen yatı-
rımların gerekçeleri hususun-
da da yetkililer tarafından Vali 
Ünlü’ye bilgi verildi. Toplantı-
da eğitim, sağlık ve ulaşım 
başta olmak üzere devam 
eden diğer yatırımlar ile il ge-
nelindeki emniyet ve asayiş 
olayları hakkında da değer-
lendirmede bulunuldu.

Vali Ünlü, toplantı sonrası 
yapmış olduğu paylaşımda 
“Vali Yardımcılarımız, Kayma-
kamlarımız ve il genel kolluğu-
muzun en üst amirleriyle Gü-
venlik ve Asayiş Genel Değer-
lendirme Toplantımızı yaptık. 
Trafik, asayiş, kadına yönelik 
şiddet, terör, düzensiz göç ve 
uyuş tu rucuy la mücade le 
başta olmak üzere tüm güven-
lik konularında tedbirli ve du-
yarlıyız.” sözlerine yer verdi. 
(Giresun Valiliği)

İklim değişikliği cilt kanseri vakalarını da artırdı

Son yılların en sıcak 
günlerini yaşıyoruz. Uz-
manlar, iklim değişiklikleri-
nin cilt kanseri riskini daha 
da arttırdığına dikkat çeki-
yor. Altınbaş Üniversitesi 
Sağlık Hizmetleri Meslek 
Yüksek Okulu Öğr. Gör. 
Merve Zıva lı, güneşe 
maruz kalma düzeyi, hava 
kirliliği ve UV ışınlarının et-
kisinin artmasının cilt kan-
seri riskini tetiklediğini be-
lirtti.

İklim değişikliğinin cilt 
kanseri üzerindeki etkileri-
ne değinen Merve Zıvalı, 
“Daha sıcak ve güneşli ik-
limler ile karşı karşıyayız. 
Artan sıcaklıklar, insanla-
rın güneşe daha fazla 
maruz kalmasına neden 
oluyor ve cilt kanser riskini 
artıyor. Leeds Üniversite-
sinde yapılan bir çalışmay-
la ilgili klinisyen Julia New-
ton-Bishop, ‘Hava sıcak-
lıkları bu şekilde devam 

Güneş ışınlarının DNA sar-
malına hasar verdiğini söy-
leyerek, genel olarak da gü-
neşe uzun süre maruz 
kalan bölgelerde görüldü-
ğünü kaydetti. Güneş ışın-
larının yanı sıra genetik fak-
törler, aşırı bronzlaşma, so-
laryum, fenotipik nedenler, 
bağışıklık sisteminin bas-
kın olunması faktörlerinde 
riski artığını anlattı. En yay-
gın görülen cilt kanserlerin 
Bazal Hücreli Karsinoma, 
Skuamöz Hücreli Karsi-
nom ve Melanom hakkın-
da da önemli bilgiler verdi. 
Buna göre;

En sık görülen cilt kan-
ser tipi Bazal Karsinom, gü-
neşe maruz kalınan bölge-
lerde yüz, boyun, eller ve 
kollarda daha fazla görü-
lür, nadiren yayılır, yavaş 
büyürler.

Skumöz Hücreli Karsi-
nom ise hızlı büyüyüp, ya-
yılabilir. Güneşe maruz ka-
lınan bölgelerde veya 
diğer cilt lezyonlarında ge-
lişebilir.

Diğer cilt kanseri tipleri-
ne göre nadir görülen Me-
lanom da hızlı büyüyüp, ya-
yılarak diğer organlara me-
tastaz yapabilir. Meastaz 

ederse güneş yanıklarının 
artacağını ve daha sonraki 
yıllarda cilt kanseri türü 
olan Melanom’un görülme 
sıklığının yükseleceği uya-
rısında bulunuyor.” açıkla-
masını yaptı. Özellikle sı-
caklıkların rekor seviyede 
artması, durumun ciddiye-
tini gösterdiğini, sağlık açı-
sından çok riskli günlerin 
kapıda olduğunu söyledi.

Cilt kanseri ile güneş 
arasında ilişki

Zıvalı, güneş ve cilt kan-
seri ilişkisinde bilinmesi ge-
rekenleri anlattı. Buna 
göre güneşten gelen ışın-
ların UVA, UVB ve UVC ola-
rak 3’e ayrıldığını hatırlattı. 
Buna göre, güneş ışığının 
büyük bir kısmını oluştu-
ran Ultraviyole-A (UVA), cil-
din derin tabakalarına 
nüfuz ederek, erken yaş-
lanma, kırışıklıklar ve bazı 
cilt kanserlerine neden olu-
yor. Yüksek enerjiye sahip 

yapmaları nedeni ile daha 
riskli cilt kanserleri tipleri 
arasında yer alır. Vücudun 
herhangi bir yerinde ortaya 
çıkabilir, bazen vücutta var 
olan benin değişim göster-
mesi ile de belirti göstere-
bilir.

Kanserlerin üçte biri cilt 
kanseri

Zıvalı, Amerika Deri 
Kanserleri Vakfının verile-
rine göre tüm kanserlerin 
üçte birinin cilt kanseri ol-
duğunun altını çizdi. Her 
yıl 2-3 milyon yeni cilt kan-
seri vakası tespit edildiğini 
kaydederek, coğrafi bölge 
ve diğer faktörlere göre cilt 
kanseri görülme oranları-
nın değiştiğini ifade etti.

“Akdeniz, Ege ve Gü-
neydoğu Anadolu Bölgele-
rinde yüksek risk var”

Türkiye de ise her 100 
bin erkekte 1,9, her 100 bin 
kadında ise 1,3 oranında 
cilt kanseri görüldüğüne 
işaret etti. Bölgesel olarak 
en çok güneş alan bölgeler 
olan Akdeniz, Ege ve Gü-
neydoğu Anadolu bölgele-
rinde özellikle yaz ayların-
da yüksek güneşlenme sü-
releri ve yoğun güneş ışı-
ğına maruziyet cilt kanser 

Ultraviyole-B (UVB), cildin 
üst tabakalarına nüfuz ede-
rek bronzlaşma, güneş ya-
nığı ve cilt kanseri gibi yan 
etkilere yol açıyor. En za-
rarlısı olan Ultraviyole-C 
(UVC) ise atmosfer tara-
fından neredeyse tama-
men emilir. Ancak yapay 
kaynaklar veya sanayi uy-
gulamalarında kullanılıyor. 
Güneş lambaları, solar-
yumlar, güneşlenme, bazı 
tıbbi ve endüstriyel cihaz-
lar bu nedenle cilt kanseri 
riskini tetikliyor. En yaygın 
cilt kanseri türleri:

Bazal Hücreli Karsino-
ma, Skuamöz Hücreli Kar-
sinom ve Melanom

Yaygın cilt kanseri tür-
lerine de değinen Zıvalı, 
epidermis veya dermis ta-
bakasındaki hücrelerin 
anormalce büyüme ve 
kontrolsüzce hücrelerin ço-
ğalması kanser vakaları-
nın görüldüğünü belirtti. 

riskini artırabildiğini hatır-
lattı. Cilt kanserinin her-
hangi bir bölgede ortaya çı-
kabildiğinin unutmamasını 
söyledi. “Herhangi bir cilt 
anomalisi veya şüpheli lez-
yonun varlığında, bir der-
matoloğa danışmak ve ge-
rekli önlemleri almak risk 
faktörünü en aza indirir. 
Erken teşhis, cilt kanserini 
tedavide de başarı oranını 
da artırır.” Uyarısını yaptı.

Ultraviyole ışınlarından 
korunmak için ne yapmalı?

Zı va lı, son ola rak 
güneş ışınlarından korun-
ma yöntemleri hakkında 
tavsiyelerde bulundu. UVA 
ışınlarına karşı etkili güneş 
koruyucu ürünlerin mutla-
ka kullanılmasını önerdi. 
‘UVA/YVB koruma’ veya 
‘Geniş Spektrum’ ibaresi 
olan güneş koruyucuları-
nın tercih edilmesini, en az 
SPF 30 veya daha yüksek 
bir faktöre sahip koruyucu 
ürünler kullanılmasının 
önemini vurguladı.

Hassas kişilerin koru-
yucu giysiler ile güneş ışın-
larının direkt ciltte teması-
nı önlemelerini, güneş göz-
lüğü takarak gözlerin ko-
runmasını istedi. Özellikle 

güneşin en yoğun olduğu 
öğle saatlerinde dışarıda 
uzun süreli aktivitelerden 
kaçınılmasını, mümkünse 
gölgeli alanlarda kalınma-
sını önerdi.

“Solaryumdan kaçının, 
sigarayı bırakın”

Zıvalı’nın diğer dikkat 
edilmesini istediği konular 
şöyle; “Araç içinde UVA 
ışınlarından korunmak için 
koruyucu bir film kullanın. 
Yapay bronzlaştırıcı cihaz-
lar, cilt kanser riskini arıt-
ması nedeni ile solaryum-
dan kaçının. Belirtilerin 
erken tespiti için cildinizi 
düzenli olarak belirli peri-
yotlarla kontrol edin. Şüp-
heli leke veya değişiklik du-
rumunda dermatoloğa baş-
vurun. Aşırı güneşe maru-
ziyet öyküsü, açık ten 
rengi, genetik cilt kanseri 
geçmişine sahip olmak, ba-
ğışıklık sistemi baskın 
olunması cilt kanser riskini 
artıracaktır. Siz de önlem-
lerinizi artırmalısınız. Siga-
ra içmek, cilt kanseri riskini 
artırabilir. Sigarayı bırak-
mak ve sigara dumanın-
dan uzak durmak cilt sağlı-
ğınız için oldukça önemli-
dir.” (Haber Merkezi)

“En iyi çalışan belediyeyiz”

Bulancak Belediye Baş-
kanı Recep Yakar, Beledi-
ye olarak Bulancak gene-
linde sürdürdükleri alt yapı 
çalışmaları hakkında bilgi-
lendirmelerde bulunarak 
yaz dönemini en iyi şekilde 
değerlendireceklerini ve 
bölgede en üst düzeyde ve 
en iyi çalışan belediye ol-
duklarını ifade etti.

Başkan Yakar; Özellik-
le alt yapıya büyük önem 
verdiklerini ve ilçe genelin-
de doğalgaz dahil tüm alt 
yapı çalışmalarının büyük 
oranda tamamlandığını, 
alt yapısı tamamlanan kı-
sımlarda ise üst yapı; yol, 
kaldırım, modern aydınlat-
malarla çalışmalarına hız 

verdiklerini ifade etti. Bu-
lancak’ın hızla büyüdüğü-
nü ve dönüştüğünü belir-
ten başkan Yakar, tüm bu 
büyüme hacmine rağmen 
ilçemizi dönüştürmeye, ye-
nilemeye devam ediyoruz. 
Bu anlamda bütçe ve kay-
nak sıkıntımız da yok. İlçe-
mizi Türkiye Yüzyılına ya-
kışır bir hale getirmek için 
yaz sezonunu en iyi şekil-
de değer lendi receğiz. 
Ekim ayına kadar bir çok 
çalışmamızı bitiriyoruz. 
Yeni Belediyemiz bitmek 
üzere ve Meydan düzenle-
memizi tamamlıyoruz. 
Yine sahilde yaklaşık 8 
km’lik bisiklet yolumuz 
bitme aşamasında. Bura-

da betonlama çalışmaları-
mızın sonuna geldik. Önü-
müzdeki günlerde boya-
masını yapacağız. Bunlar 
tamamlandığında Bulan-
cak çok daha güzel bir gö-
rünüme kavuşacak. İlçe-
miz için çalışmaya ve üret-
meye devam ediyoruz diye 
konuştu. (Bulancak BLD)

Türkiye 1. olarak büyük bir başarıya imza attı

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu, Liselere Geçiş Sınavı'nda 
(LGS) tüm soruları doğru cevapla-
rak 500 tam puanla Türkiye birincisi 
olup şehrimizi gururlandıran Merkez 
Kanuni Ortaokulu öğrencisi Ayşe-
naz Cebeci ile sınıf rehber öğretme-
ni Kadriye Nayır Ayeser, Okul Müdü-
rü Onur Ural, anne ve babası Güray 
ve Mustafa Turan Cebeci 'yi maka-
mında ağırladı.

Ziyarette İl Milli Eğitim Müdürü Er-

tuğrul Tosunoğlu misafirlerle bir 
müddet sohbet ettikten sonra ilimizi 
gururlandırarak büyük bir başarıya 
imza atan Merkez Kanuni Ortaokulu 
öğrencisi Ayşenaz Cebeci'yi ödül-
lendirdi.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu; LGS'de 500 tam puan alan 
öğrencimiz Ayşenaz Cebeci'yi, okul 
müdürünü, öğretmenlerini ve öğren-
cimizin ailesini tebrik ederek başarı-
larının devamını diledi. (GİMEM)
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TDV Kadın Kolları gönüllüleri buluştu

TDV Kadın Kolları Gire-
sun, Rize ve Trabzon Şu-
besi gönüllüleri "Gönüllü 
Buluşmaları"nda bir araya 

gerçekleştirilen program 
kapsamında Trabzon ve 
Rize İl Müftülükleri ziyaret 
edildi.

TDV Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi Başkanı Nihal 
Kasap ve Giresun heyeti, 
Trabzon ve Rize İl Müftü-
lüklerini ziyaret ederek 
kurum amirleri ve TDV gö-
nüllüleriyle istişarelerde bu-
lundu.

geldi.
Giresun İl Müftülüğü ve 

Türkiye Diyanet Vakfı 
(TDV) Giresun Şubesince 

"Birlikte daha güçlüyüz”
"Gönüllü Buluşmaları" 

hakkında bilgi veren TDV 
Kadın Kolları Giresun Şu-
besi Başkanı Nihal Kasap, 
"Bu önemli buluşma, bizle-
ri bir araya getirerek 
TDV'nin hedefleri doğrul-
tusunda ortak fikirler geliş-
tirmemizi ve gelecekteki 
projelerimize yön verme-
mizi sağladı. Toplantıda, 

"Gönüllü Buluşmaları" dü-
zenlendi.

TDV Kadın Kolları Gire-
sun Şubesi koordinesinde 

TDV Kadın Kolları olarak 
amacımız olan toplumu-
muzdaki dezavantajlı ve ih-
tiyaç sahibi kesimlere des-
tek sağlama konusunda fi-
kirlerimizi paylaştık. Her 
bir gönüllümüzün tecrübe-
leri ve bilgisi, bu alanda et-
kili ve sürdürülebilir proje-
ler tasarlamamıza yardım-
cı oldu. Bizleri en güzel şe-
kilde misafir eden Rize İl 

Müftüsü Naci Çakmakçı, 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın, Trabzon İl Müftü Yar-
dımcısı Ayşe Yılmaz, TDV 
Kadın Kolları Rize Şubesi 
Başkanı Ayla Vanlı, TDV 
Kadın Kolları Trabzon Şu-
besi Başkanı Lütfiye Bay-
raktar hocalarımız ile TDV 
gönüllülerine şükranları-
mızı sunuyoruz." dedi. 

(Giresun Müftülüğü)

Giresun meyve hasadına hazırlanıyor!
Giresun'un hemen he-

men tüm ilçesi fındık ha-
sadı için hazırlıklarını ya-
parken bu ilçe bir başka 
meyve için hasada hazır-
lanıyor.

İdrar yolu enfeksiyonu-
nu önleyen, Kalp sağlığını 
destekleyen, mide kanse-
rine karşı koruma sağla-
yan kızılcık aynı zamanda 
bağışıklığı da güçlendiri-
yor. Türkiye toprakları üze-
rinde neredeyse bütün il-
lerde yetişen Kızılcık ya-
bani olarak daha çok Ka-
radeniz Bölgesi'nde yeti-
şiyor.

Karadeniz Bölgesi'nde 
her yıl Ağustos ayında 
hasat edilen fındık için üre-
ticiler gün sayarken, Gire-
sun'un Şebinkarahisar il-
çesinde ise üreticiler Kızıl-
cık hasadına hazırlanıyor. 
Ege ve Akdeniz Bölgele-
ri'nde de kızılcık yoğunluk 

ile yetiştiği bilinirken Gire-
sun'da ise sadece Şebin-
karahisar ve Alucra bölge-
lerinde yoğun.

Fındık toplama mevsi-
mi ile beraber hasadı ya-
pılan kızılcık bu iki ilçe için 
özellikle kısmen geçim 

kaynağı durumunda bulu-
nuyor. Kızıl ve siyah 
olmak üzere iki renkte 
hasat edilen kızılcıklar bu 
iki ilçenin tamamında ol-
masa bile birçok üreticinin 
geçim kaynağı olarak satı-
şa sunuluyor. Ellerine al-

dıkları sırık ile dalları silke-
leme yöntemi ile toplayan 
üreticiler bahçe içerisine 
boydan boya naylon sere-
rek kızılcık meyvesinin bir 
tanesini bile kaybetmiyor-
lar. 

(Haber Merkezi)

Aile Destek Merkezi sergisine yoğun ilgi

Bulancak Aile Destek 
Merkezi (ADEM) tarafın-
dan Bulancak Meydanın-
da kermes düzenledi.

Kermese katılanlar ara-
sında, Bulancak Kayma-
kamı Ünal Koç, Bulancak 
Belediye Başkan Yardım-

cıları Selçuk Türkmen, 
Bahtiyar Hüsem, Emrullah 
Guguk, Bulancak İlçe Milli 
Eği tim Müdürü Şenel 
Bulut, Bulancak İlçe Jan-
darma Komutanı Ersin 
Erkut, Bulancak İlçe Emni-
yet Müdürü vekili Ümit Kay-

han, Bulancak Sosyal Yar-
dımlaşma Vakfı Müdürü 
Melahat Cürgül, Bulancak 
Gençlik Spor İlçe Müdürü 
Murat Yüksel ve Bulancak 
Kaymakamlığı Yazı İşleri 
Müdürü Abdulkadir Tanrı-
verdi sergi açılışına katılan 
isimler arasındaydı.

Düzenlenen sergi prog-
ramında kursa katılanlara 
Bu lancak Kaymakamı 
Ünal Koç tarafından kurs 
katılım belgesi verildi.

Yerel Yönetimlerinde 
katıldığı sergide, resim, fo-
toğraf ve el işçiliği ürünler 
sergilenerek, ADEM hak-
kında detaylı bilgi ve tanı-
tım gerçekleştirildi. (Haber 
Merkezi)
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Giresunsporumuz'un sana ihtiyacı var
Yeşil-beyazlı kulüpten 

yapılan yazılı açıklamada 
Giresunspor'u "yürekten" 
sevenlerin desteğini

yanlarında ve arkala-
rında hissetmek istedikleri 
belirtildi Giresunspor, belki 
de tarihinin en zor sezonu-
nu geçireceği 2023- 2024’ 
te camianın desteğini ar-
kasında görmek istiyor.

mekteyiz. Hepimiz çok iyi 
biliyoruz ki bizler Gire-
sunspor ailesi olarak ke-
netlendiğimizde ve birlikte 
hareket ettiğimizde tüm 
zorlukların üstesinden ge-
lecek potansiyele fazlasıy-
la sahip köklü bir camiayız” 
ifadelerine yer verildi.

YÜREKTEN SEVEN-
LERİN DESTEĞİYLE

Kulüpten yapılan yazılı 
açıklamada; “Değerli Gire-
sunspor ailesi: Tüm cami-
amızın bildiği üzere Gire-
sunsporumuz belki de tari-
hinin en zorlu mücadelesi-
ni vereceği bir sezona ha-
zırlanmakta. Gerek Yöne-
tim Kurulumuz ve teknik 
ekibimiz, gerek kadromuz-
da yer alan oyuncularımız, 

Açıklamaya şu şekilde 
devam edildi: “Ancak üzü-
lerek belirtmek isteriz ki 
geçtiğimiz hafta satışa su-
nulan sezonluk kombine bi-
letlere olan ilgi maalesef 
camiamızın büyüklüğü ile 
ters orantılı olarak sadece 
20 adet gerçekleşmiştir. 
Çotanak Arma'yı sevenle-
re bir kez daha çağrıda bu-

gerekse de Giresunsporu-
muz’da geçmişte başarılı 
örnekleri olduğu gibi özü-
müze dönüş yaparak, öz 
kaynaklarımızdan A takı-
mımıza yükselen gençleri-
mizle bu zorlu mücadele-
den alnımızın akıyla çık-
mak ve Çotanak Arma'yı la-
yıkıyla temsil etmek ama-
cıyla yoğun çaba sarf et-

lunarak, bu zorlu mücade-
lede Giresunsporumuz’u 
yalnız ve desteksiz bırak-
mamalarını, Passolig site-
si üzerinden ve Atatürk 
Meydanı’nda bulunan gi-
şelerden satışa sunulan 
kombine biletlere ilgi gös-
termelerini, tüm Giresunlu-
ların ve camiamızın elin-
den geldiği ölçüde kulübü-

müze destek olmalarını di-
liyor, bu sezonki zorlu mü-
cadelemizde, daha önce ol-
duğu gibi Giresunspor'u 
"yürekten" sevenlerin des-
teğini yanımızda ve arka-
mızda hissetmek istiyoruz. 
Haydi Giresun, Giresuns-
porumuz’un sana ihtiyacı 
var” denildi. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'a 110 milyon
lira aranıyor

Başkan Yamak: “Gire-
sunspor formasını giy-
mekten mutluluk duyan, 
bu armayı terk etmeyen 
oyuncularımız ve genç kar-
deşlerimizle sezon baş-
langıcını yapacağız. Dev-
rede tahtayı açmak istiyo-
ruz. Zor gününde Gire-
sunspor'un yanında olan 
futbolcularımıza karşı da 
vecibelerimizi zamanında 
inşallah yerine getirece-
ğiz”

Giresunspor Başkanı 
Nahid Yamak ve idareci-
ler, devre arasında trans-
fer yasağını kaldırabilmek 
için ihtiyaç duyulan 110 mil-
yon lirayı bir araya getir-
mek için çalışıyor. Göreve 
geldikleri 25 Şubat’tan bu 
yana 60 milyon TL civarın-
da ödeme gerçekleştiren 
Başkan Yamak ve idareci-
ler, Ocak ayında bu soru-
nu ortadan kaldırmak için 
çalışıyor. Başkan Yamak; 
“Giresunspor formasını 

mızın, iş adamalarımızın, 
taraftarımızın, Giresuns-
porluyum diyen herkesin 
desteğini arkamızda göre-
bilirsek, tahtayı açtığımız-
da yani Ocak ayından iti-
baren çok daha güzel gün-
ler görürüz” şeklinde ko-
nuştu. (Spor28)

giymekten mutluluk du-
yan, bu armayı terk etme-
yen oyuncularımız ve 
genç kardeşlerimizle sez-
on başlangıcın yapacağız. 
Ancak devre arasında 
transfer yasağını kaldır-
mak istiyoruz. Bu olmazsa 
olmalarımızdan. Şuanda 
110 milyon liraya ihtiyaç 
var, Her geçen gün döviz-
de artış olduğundan Ocak 
ayına kadar bu rakam 
artar mı yoksa biraz daha 
borcu indirebilir miyiz, gö-
receğiz” dedi.

İŞİMİZ KOLAY DEĞİL
Yönetim olarak işleri-

nin hiç de kolay olmadığı-
na dikkat çeken Nahid Baş-
kan; “Tahtayı açmak isti-
yorsak, engel olan oyun-
culara olan borçları öde-
mek zorundasınız ancak 
bu armayı terk etmeyen 
futbolcu kardeşlerimizin 
bu seneki ödemelerini de 
geciktirmeden yapmaya 
büyük özen göstereceğiz. 

Onlar zor gününde Gire-
sunspor’un yanında oldu-
lar, bizler de onlara karşı 
vecibelerimizi zamanında 
inşallah yerine getirece-
ğiz.

Şehrimizin milletvekil-
leri, merkez ve ilçelerimiz-
deki belediye başkanları-

1 takım yok!
18 takımın mücadele 

edeceği Trendyol 1. Lig'de 
fikstür çekimi yapıldı. Dep-
rem felaketi nedeniyle 
Yeni Malatyaspor bu se-
zon da ligde yer almaya-
cak.

Fikstür çekimi yapilan 
Trendyol 1. Lig'de ligin ge-

devam edecek şartlara 
sahip olmadığı gerekçe-
siyle ligde yer almayacağı 
açıklandı.

 (Mehmet Yaşar)

lecek sezon 18 takımla 
devam edeceği açıklandı. 
Yeni Malatyaspor'un lig-
den çekilmesi sebebiyle 
ligde yer almayacağı belir-
tildi.

YENI MALATYASPOR 
YOK

TFF'den yapılan açık-

lamada, geçtiğimiz sezon 
yaşanan deprem felaketi 
sebebiyle ligden çekilmek 
zorunda kalan Yeni Malat-
yaspor'un bu sezon da lige 

Öğrencisi olamayabilir
Giresunspor'da Kadir 

Seven, Portekiz'e transfer 
olması halinde teknik 
adam Mustafa Kaplan'ın 
yine talebesi olamayacak. 
Kadir Seven’in Ordu’da oy-
narken takımının Kırıkka-
le’de çıktığı maçta o dö-
nem boşta olan ve genç ye-
tenek kovalayan Mustafa 
Kaplan’ın radarına girdiği 
öğrenildi. Kaplan aynı mü-
sabakayı tribünden birlikte 
izlediği Sivasspor oyuncu 
izleme komitesi üyelerine 

‘Mutlaka alın, kaçırmayın’ 
tavsiyesinde bulunmasına 
rağmen Yiğidolar’dan bu 
yönde bir hamle gelme-
mişti. Sonrasında Kadir 
Seven’in yolu Giresunspor 
ile kesişirken, Mustafa 
Hoca ise Adanaspor ile an-
laşmıştı. Mustafa Hoca, bir 
kez izleyip hayran kaldığı 
Kadir Seven’in şuanda ho-
calığını yapıyor ancak 
genç yetenek çok yüksek 
ihtimalle Portekiz kulübü-
ne satılacak. (Spor28)

Giresunspor’un 2023-2024
ilk yarı fikstürü sayfa 7'de)

Ku lüp ten ya pı lan 
açıklamada: “Altyapı-
mızdan yetişen, takım 
kaptanlarımızdan pro-
fesyonel futbolcumuz 
Onurcan Piri ile yolları-
mızı karşılıklı olarak an-
laşarak ayırmış bulun-
maktayız.

Kendisine Giresuns-
por için vermiş olduğu 
emeklerinden dolayı te-
şekkür ediyor, bundan 
sonraki futbol hayatında 
başarılar diliyoruz” şek-
linde aktarıldı. 

(Sabri Yücel)

Onurcan ile
yollar ayrıldı
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